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Vi har nu gennemført vores andet år som selvstændig afdeling. 

Vi startede året med 101 medlemmer og har siden mistet 17 af disse medlemmer. Til gengæld har vi fået 58 

nye medlemmer. Vi var således 142 medlemmer ved årsskiftet. Netto er vi således blevet 41 medlemmer 

flere – den største fremgang i hele vandrelauget.  

Det betyder at vi formodentlig har overhalet 3 af de øvrige afdelinger og nu blot er den 4.-mindste afdeling. 

I det nye år har vi indtil nu fået 9 nye medlemmer og vi har mistet 8 medlemmer. Så i dag har vi 143 

medlemmer. 

Vi gik ud med en målsætning om at kunne tilbyde vores medlemmer en tur hver weekend hele året rundt. 

Vi er stolte over at det er lykkedes at gennemføre denne målsætning. Selv når en turleder har meldt afbud 

er det lykkedes os at sætte en anden turleder på opgaven.  

Vi har haft 64 arrangementer i 2022. Ud over de almindelige ture har vi haft 

- Nytårskur og Natugletur i januar 

- Sort tur på Himmelbjerget i marts 

- Weekendtur til Kolding samt sheltertur til Harrild Hede i juni 

- Kanotur og grillparty i juli 

- Vandreferie i Luxembourg i august 

- Vandrernes Dag i september 

- Medlemsaften hos Eventyrsport samt en kronhjortetur i oktober 

- Juletur med gløgg og æbleskiver i december 

Vi har været i alt 1427 deltagere og vi har i alt gået over 21000 km. Det svarer til afstanden fra Nordpolen til 

Sydpolen. Vi har i gennemsnit været 24 deltagere på lørdag/søndags-turene – 3 mere end sidste år 

Vi har samarbejdet med vore naboforeninger om flere af turene. Vi har haft cirka 7 ture sammen med 

Århus og en sammen med Viborg. 

Vi har været 9 forskellige turledere, som har stået for planlægningen af turene. Der skal lyde en meget stor 

tak for denne indsats. 

Vi har haft en målsætning om at være en blandingsforening af medlemmer i arbejde og medlemmer på 

pension. Vi var i gns. 65 år ved begyndelsen af 2022 og nu her en måned inde i 2023 er medlemmer i 

gennemsnit blevet en måned yngre også selv om vi ikke regner vore to teenagere med. Yngste medlem er 

nu 30 og ældste medlem er nu 81 år. Jeg satser på, at vi på nuværende tidspunkt er den yngste forening i 

Vandrelauget. 

Og så skal der lyde en tak til vore bestyrelsesmedlemmer, som alle har ydet en stor indsats og gjort det 

muligt at køre sådan en afdeling uden de store problemer.  

Det er lidt med vemod jeg trækker mig fra formandsposten, men jeg føler at det er det rigtige. Og jeg skal 

skynde mig at sige at det er fuldstændig min egen beslutning. Jeg har det bedst med at bestemme og er 

knap så god til demokrati. Det satser jeg på, at den nye formand er bedre til.  

Det har været en meget spændende tid og det er sjældent at man får lov at designe en afdeling helt fra 

bunden. Men jeg er fortsat til rådighed for foreningen, da jeg agter at stille op som næstformand og jeg 

satser også på fortsat at være turlederkoordinator. 


